
Kratko pa jasno

Naši pohodniki so 19. in 20. oktobra
organiarali dvodnevni pohod na Krva-
vec. Namenjen je bil populariziranju te
dejavnosti in pridobitvi novih • članov.
Pohoda se je udeležilo 37 mladincev, kar
je dokaj obetavna številka.

Pohodniki želijo v svoj krug dobiti
čimveč mladih. zato: pridite na sestanek
vsak ponedeljek med 48. in 19. uro na
OK ZSMS I jubljana Moste-Polje. Pro-
letarska LW. soba š(. 80.

Po daljšem času je Ok ZSMS Lj.
Mosite-Polje 7. novembra odprla nove
pros;tore na Zaloški c. ] 6. Mladinski kul-
tumj center je ob odprtju prikazal video
posnetke s Tedna mladih Moščanov.
nakar je stekel (nedokončan) pogovor o
kulturi mladih v naši občini.

V dneh 22. in 23. novembra bomo or-
ganizirali seminarza vods*va OO ZSMS.
Pogovorili se bomo o problcmatiki delo-
vanja OO ZSMS in o volitvah v družbi-
nopoiitičnih skupnoslih in samoupravnih
interesnih skupnostih pa tudi v naši or-
ganizaciji.

V vseh OO ZS VIS, družbenih organi-
zacijah in društvih potekajo kadrovski
postopki za nadomestne volitvc v vod-
srvo OK ZSMS J.j. Mtwre-Polje. Želeli
bi. da se v fazi evidentiranja možnih kan-
didatov za opravljanjc funkcij v Ok
ZSMS čim aktivneje vključite v delo OO
ZSMS in s tem prispevate k boljši izbiri
kadrov. ki so v ZSMS potrebni. da bi
mladi lahko bolje uvetjavljali svoje cilje.
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